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Protokoll för styrelsemöte via Teams 2024-02-13 

 
Närvarande:  Liz-Beth C Liljeqvist, Sofia Sundkvist, Jan Törnblom, Tina Johansson, 
Jimmie Lundgren, Agnes Thorlaksdottir, Anki Johansson, Pierre Lago 
  

Anmält förhinder: Moa Persson 

 

§11 Mötets öppnande 

Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare 

välkomna. 

§12 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§13 Val av protokolljusterare 

Jimmie Lundgren valdes till att jämte ordförande justera protokollet. 

§14 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 

§15 Ekonomisk Rapport 

Ingen ny rapport inkommit.  

§16 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  

Ordförande 

VU beslut – Representant på MO och FBK:s rasutvecklingskonferens kommer att 

vara Anki Johansson.   

Smutskastning av rasklubb - Vi diskuterar den skrivelse som vi fått in från en av våra 

rasklubbar.  Beslut:  Vi bestämmer att rasklubbsrådgivningskommittén tar 

kontakt med rasklubben i fråga.   

Domarkonferenser - Flera klubbar har svårt att bli klara i tid. Då det inte är har gått 

ut någon inbjudan till domarna till denna nya konferens så har vi fått ok från SKK att 

flytta fram den till nästa år. Vi kommer dock att spela in filmerna under 

sensommaren. Liz-Beth har gjort en budget som hon kommer att skicka in till SKK.  

De kommer att kallas till ett möte med de klubbarna som ska vara med i 
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domarpresentationerna.  Vi behöver under 2024 att sätta undan pengar till denna 

konferens, det har under de tidigare åren inte avsatts några pengar till detta. Beslut: 

Vi kommer att skicka in ansöka om att genomföra konferensen i början av 2025. 

Vi beslutar att från de officiella utställningarna under 2024 kommer vi ta 10 kr / 

per vuxen hund och fondera till vår domarkonferens. Efter kontroll av datum för 

domarkonferensen beslöts via mailomröstning att ändra datum för 

konferensen till oktober/november 2025.    

Sista justeringarna av vårt kontrakt med Always Delmar är nu gjort. Vi kommer att 

publicera till våra medlemmar vilka förmåner de har hos vår sponsor.  

Sveland kommer att ha 20 min på vårt fullmäktigemöte och informera om nyheter i 

sina försäkringar.  

Sekreterare  

SDHK:s arkiv – Beslut: Janne går igenom kartongerna för att se vad som ska sparas och 

inte. Vi går sedan igenom detta efter fullmäktige.  

Verksamhetsberättelse - Vi går igenom verksamhetsberättelsen som nu är klar.  

Propositioner – Klara  

Vote- It – Agnes har sökt föreningskommittén för att få svar på de frågor som vi har runt Vote.It 

men inte fått svar än.  

Inbjudan fullmäktige - Sofia skriver en inbjudan till rasklubbarna.  

Motion – Vi måste avvakta vad som står i grundstadgarna. Om det står att det är möjligt att 

ha en revisor för rasklubbarna så bifaller vi motion.   

Budgeten – I början på nästa vecka kommer det ut en budget som Liz-Beth gör ihop med vår 

kassör.  

Rasklubbsrådgivningskommittén 

Standardändring om revisorer – Pierre har tagit kontakt med SKK men inte fått svar.  

Kommittén för Avel och hälsa 

RAS för Bolognese, Havanais, Chinese Crested – Beslut: Klara att skicka in. Sofia 

ombesörjer att dessa skickar in.  

Sponsorkommittén  

Kontakt med leksakseverantör - Vi har fått nej från dessa om sponsring under 2024.  

Jimmie har börjat ta kontakt med de lokala sponsorerna inför årets utställningar.  

Övriga kommittéer 

Vice ordförande - Har fått samtal från en rasklubb angående ansvarsfrihet. Klubben 

har också varit i kontakt med SKK:s föreningskommitté. Beslut: Anki kommer att 

närvara som representant från SDHK på klubbens årsmöte.   

 L
CL

, J
L,

 S
S 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





Domarkommittén - Vi går igenom de domarändringar som har gjorts och det är 

också uppdaterat på hemsidan. Göra klart PM:en så att våra klubbar kan 

marknadsföra våra utställningar.  

Utställningskommittén - De flesta utställningar är klara med ringsekreterare. Vi går 

igenom och diskuterar den budget som är gjord för utställningarna 2024.  

Utställningskommittén tar fram maillistor från varje utställning så att vi kan skicka ut 

utvärderingar till våra utställningar men också marknadsföra våra utställningar. 

Beslut: Agnes ser till att detta skickas ut.  

Priser från våra sponsorer - Beslut: Pierre skickar in en lista till Sveland och 

Delmar om vilka platser och datum som vi kommer att ha våra utställningar så 

att de kan skicka priser till Agnes.  

Vi diskuterar våran jubileumsutställning och hur vi ska uppmärksamma detta 

jubileum. Beslut: Vi ger i uppdrag till utställningskommittén att se hur vi skulle 

kunna genomföra detta.  

 

§ 17 Skrivelser och ärenden 

  

Diarienr. Beskrivning Kommentar 
 

2023–
0292 

Remiss, avtal för delegering 
av rasansvar 

Svara senast 15/3–24 

2024–006 Utökat raskregister mops, 
Fralla och Boston  

Beslut: 
Domarkommittén tar 
beslut i frågan och 
meddelar Sofia som 
skickar in till SKK.  
 

  
2024–011  
  
2024–020 
  

RAS  Bolognese 
RAS Bichon Havanais 
RAS Chinese Crested 

Se beslut ovan 
  

  Utökat rasregister Boston och 
Pekingese 

Svara senast 20/2 

2024–013 
  

Svensk hundungdom möte 
20–21/9 

Till nästa möte 

  Examinator förslag Kurt 
Nilsson från FBK 

 Beslut: 
Domarkommittén tar 
beslut i frågan och 
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meddelar Sofia som 
skickar in till SKK. 
 

  Smutskastning av rasklubb Se beslut ovan 

 

 

§18 Övriga ärenden 

Pierre tar upp att han inte kommer att finnas med på valberedningens lista. Han vill 

därför informera om att det behövs en ny ansvarig för utställningskommittén. Beslut: 

Det utses en ny ansvarig efter vårt fullmäktige.  

Vi diskuterar möjligheten att ha digitala kritiker för oss i SDHK och till våra rasklubbar. 

Vi tar upp det när vi har rasklubbsmöte.  

Rasklubbsmöte - Vi planerar att ha ett rasklubbsmöte torsdagen den 18 /4 kl. 19.00. 

Sofia skickar ut en kallelse inom kort.  

Jimmie går ut på sociala medier och meddelar att vi har bytt lokaler för vår inofficiella 

utställning i april.  

Agnes visar vår nya logga där också Lhasa Apso nu finns med.  

§19 Nästa möte: 18/4 kl. 19.00 

§20 Mötets avslutande 

Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet 

avslutat.   

  

  

  

Signeras digitalt via min.ebox.nu    

Liz-Beth C Liljeqvist, Ordförande  Sofia Sundkvist, vid protokollet    

    

Jimmie Lundgren, justerare   

 

 L
CL

, J
L,

 S
S 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k







 


Protokoll för styrelsemöte via Teams 2024-02-13 


 
Närvarande:  Liz-Beth C Liljeqvist, Sofia Sundkvist, Jan Törnblom, Tina Johansson, 
Jimmie Lundgren, Agnes Thorlaksdottir, Anki Johansson, Pierre Lago 
  


Anmält förhinder: Moa Persson 


 


§11 Mötets öppnande 


Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare 


välkomna. 


§12 Godkännande av dagordning 


Dagordningen godkändes. 


§13 Val av protokolljusterare 


Jimmie Lundgren valdes till att jämte ordförande justera protokollet. 


§14 Genomgång av föregående mötesprotokoll 


Godkändes och lades till handlingarna. 


§15 Ekonomisk Rapport 


Ingen ny rapport inkommit.  


§16 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  


Ordförande 


VU beslut – Representant på MO och FBK:s rasutvecklingskonferens kommer att 


vara Anki Johansson.   


Smutskastning av rasklubb - Vi diskuterar den skrivelse som vi fått in från en av våra 


rasklubbar.  Beslut:  Vi bestämmer att rasklubbsrådgivningskommittén tar 


kontakt med rasklubben i fråga.   


Domarkonferenser - Flera klubbar har svårt att bli klara i tid. Då det inte är har gått 


ut någon inbjudan till domarna till denna nya konferens så har vi fått ok från SKK att 


flytta fram den till nästa år. Vi kommer dock att spela in filmerna under 


sensommaren. Liz-Beth har gjort en budget som hon kommer att skicka in till SKK.  


De kommer att kallas till ett möte med de klubbarna som ska vara med i 







domarpresentationerna.  Vi behöver under 2024 att sätta undan pengar till denna 


konferens, det har under de tidigare åren inte avsatts några pengar till detta. Beslut: 


Vi kommer att skicka in ansöka om att genomföra konferensen i början av 2025. 


Vi beslutar att från de officiella utställningarna under 2024 kommer vi ta 10 kr / 


per vuxen hund och fondera till vår domarkonferens. Efter kontroll av datum för 


domarkonferensen beslöts via mailomröstning att ändra datum för 


konferensen till oktober/november 2025.    


Sista justeringarna av vårt kontrakt med Always Delmar är nu gjort. Vi kommer att 


publicera till våra medlemmar vilka förmåner de har hos vår sponsor.  


Sveland kommer att ha 20 min på vårt fullmäktigemöte och informera om nyheter i 


sina försäkringar.  


Sekreterare  


SDHK:s arkiv – Beslut: Janne går igenom kartongerna för att se vad som ska sparas och 


inte. Vi går sedan igenom detta efter fullmäktige.  


Verksamhetsberättelse - Vi går igenom verksamhetsberättelsen som nu är klar.  


Propositioner – Klara  


Vote- It – Agnes har sökt föreningskommittén för att få svar på de frågor som vi har runt Vote.It 


men inte fått svar än.  


Inbjudan fullmäktige - Sofia skriver en inbjudan till rasklubbarna.  


Motion – Vi måste avvakta vad som står i grundstadgarna. Om det står att det är möjligt att 


ha en revisor för rasklubbarna så bifaller vi motion.   


Budgeten – I början på nästa vecka kommer det ut en budget som Liz-Beth gör ihop med vår 


kassör.  


Rasklubbsrådgivningskommittén 


Standardändring om revisorer – Pierre har tagit kontakt med SKK men inte fått svar.  


Kommittén för Avel och hälsa 


RAS för Bolognese, Havanais, Chinese Crested – Beslut: Klara att skicka in. Sofia 


ombesörjer att dessa skickar in.  


Sponsorkommittén  


Kontakt med leksakseverantör - Vi har fått nej från dessa om sponsring under 2024.  


Jimmie har börjat ta kontakt med de lokala sponsorerna inför årets utställningar.  


Övriga kommittéer 


Vice ordförande - Har fått samtal från en rasklubb angående ansvarsfrihet. Klubben 


har också varit i kontakt med SKK:s föreningskommitté. Beslut: Anki kommer att 


närvara som representant från SDHK på klubbens årsmöte.   







Domarkommittén - Vi går igenom de domarändringar som har gjorts och det är 


också uppdaterat på hemsidan. Göra klart PM:en så att våra klubbar kan 


marknadsföra våra utställningar.  


Utställningskommittén - De flesta utställningar är klara med ringsekreterare. Vi går 


igenom och diskuterar den budget som är gjord för utställningarna 2024.  


Utställningskommittén tar fram maillistor från varje utställning så att vi kan skicka ut 


utvärderingar till våra utställningar men också marknadsföra våra utställningar. 


Beslut: Agnes ser till att detta skickas ut.  


Priser från våra sponsorer - Beslut: Pierre skickar in en lista till Sveland och 


Delmar om vilka platser och datum som vi kommer att ha våra utställningar så 


att de kan skicka priser till Agnes.  


Vi diskuterar våran jubileumsutställning och hur vi ska uppmärksamma detta 


jubileum. Beslut: Vi ger i uppdrag till utställningskommittén att se hur vi skulle 


kunna genomföra detta.  


 


§ 17 Skrivelser och ärenden 


  


Diarienr. Beskrivning Kommentar 
 


2023–
0292 


Remiss, avtal för delegering 
av rasansvar 


Svara senast 15/3–24 


2024–006 Utökat raskregister mops, 
Fralla och Boston  


Beslut: 
Domarkommittén tar 
beslut i frågan och 
meddelar Sofia som 
skickar in till SKK.  
 


  
2024–011  
  
2024–020 
  


RAS  Bolognese 
RAS Bichon Havanais 
RAS Chinese Crested 


Se beslut ovan 
  


  Utökat rasregister Boston och 
Pekingese 


Svara senast 20/2 


2024–013 
  


Svensk hundungdom möte 
20–21/9 


Till nästa möte 


  Examinator förslag Kurt 
Nilsson från FBK 


 Beslut: 
Domarkommittén tar 
beslut i frågan och 







meddelar Sofia som 
skickar in till SKK. 
 


  Smutskastning av rasklubb Se beslut ovan 


 


 


§18 Övriga ärenden 


Pierre tar upp att han inte kommer att finnas med på valberedningens lista. Han vill 


därför informera om att det behövs en ny ansvarig för utställningskommittén. Beslut: 


Det utses en ny ansvarig efter vårt fullmäktige.  


Vi diskuterar möjligheten att ha digitala kritiker för oss i SDHK och till våra rasklubbar. 


Vi tar upp det när vi har rasklubbsmöte.  


Rasklubbsmöte - Vi planerar att ha ett rasklubbsmöte torsdagen den 18 /4 kl. 19.00. 


Sofia skickar ut en kallelse inom kort.  


Jimmie går ut på sociala medier och meddelar att vi har bytt lokaler för vår inofficiella 


utställning i april.  


Agnes visar vår nya logga där också Lhasa Apso nu finns med.  


§19 Nästa möte: 18/4 kl. 19.00 


§20 Mötets avslutande 


Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet 


avslutat.   


  


  


  


Signeras digitalt via min.ebox.nu    


Liz-Beth C Liljeqvist, Ordförande  Sofia Sundkvist, vid protokollet    


    


Jimmie Lundgren, justerare   
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